

Title (en)

Protective transparent holder for tooth brushes.

Title (de)

Klarsicht-Schutzköcher für Zahnbürsten.

Title (fr)

Etui de protection transparent pour brosses à dent.

Publication

EP 0623521 A1 19941109 (DE)

Application

EP 94106541 A 19940427

Priority

DE 9306910 U 19930507

Abstract (en)

A protective transparent holder (10), consisting of two tubular parts (10.1, 10.2) which are closed at their one end in each case apart from ventilation openings (12) and which are designed to be pushed one inside the other in the region of their other and open ends to close the protective holder (10), at least one of the two parts (10.1) of the protective holder (10) being made from an elastically deformable plastic material and being provided, in its overlap region (13) with the other protective-holder part (10.2), with at least one catch projection (14) or one catch opening for a catch projection of the other holder part (10.2). <IMAGE>

Abstract (de)

Klarsicht-Schutzköcher (10) bestehend aus zwei rohrförmigen Teilen (10.1, 10.2), die an ihrem einen Ende jeweils bis auf Lüftungsöffnungen (12) geschlossen sind und die im Bereich ihrer anderen und offenen Enden zum Verschluß des Schutzköchers (10) ineinanderschiebbare ausgebildet sind, wobei mindestens einer der beiden Teile (10.1) des Schutzköchers (10) aus einem elastisch verformbaren Kunststoffmaterial gefertigt und in seinem Überlappungsbereich (13) mit dem anderen Schutzköcherteil (10.2) mit mindestens einem Rastvorsprung (14) oder einer Rastöffnung für einen Rastvorsprung des anderen Köcherteils (10.2) versehen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 43/08; A46B 17/04

IPC 8 full level

A46B 17/04 (2006.01); **B65D 43/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A46B 17/04 (2013.01); **A46B 2200/1066** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1095217 A
- [A] US 5076428 A 19911231 - SHAW JOHN [CA]
- [A] US 2815057 A 19571203 - TUPPER EARL S
- [A] DE 1881224 U 19631024 - BEST G M B H DR [DE]

Cited by

EP0908113A3; FR2832601A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0623521 A1 19941109; EP 0623521 B1 19951206; AT E131126 T1 19951215; DE 59400058 D1 19960118; DE 9306910 U1 19930715

DOCDB simple family (application)

EP 94106541 A 19940427; AT 94106541 T 19940427; DE 59400058 T 19940427; DE 9306910 U 19930507